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Legyen akár kényelmes 
Amennyiben az esedékesség munkaszüneti 
nap, úgy a kifizetés a következő munkanapon 
teljesül. 

...elfoglalt, elorelato, a Magyar Államkötvény 
ideális befektetés. 
A legkedvezőbb befektetési forma mindazoknak 
- akik megtakarításaik értékét utánjárás nélkül 

akarják növelni; 
- akik rendszeres jövedelmet akarnak általa 

elérni; 
- akik tőkét gyűjtenek - például gyermekeik ta-

níttatásához, ingatlan vásárlásához vagy vál-
lalkozás beindításához. 
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kedik, mivel a kamatozás a kibocsátás napjá-
tól kezdődött. így a vételár naponta a követke-
ző: 103,14%; 103,21%; 103,28%; 103,36%, 
103,43%. 
A legújabb Magyar ÁHamköívény 1997/K 3 éves 
futamidejű (1994. augusztus 3. - 1997. augusztus 
3.) értékpapír. A kötvény mozgó kamatozású, 
melynek alapja az 1, 3 és 6 hónapos diszkont 
kincstórjegy átlaghozama +1,75% kamatprémium. 
A kötvény első félévre érvényes (1994. augusztus 
3. és 1995. február 3. közötti) kamata évi barttó 

26,55%. 
Törlesztés névértéken 1997. augusztus 3-án. A 
kötvény alapcímlete 10 000 Ft. Kamatfizetési 
időpontok: 
1995. február 3. 1996. augusztus 3. 
1995. augusztus 3. 1997. február 3. 
1996. február 3. 1997. augusztus 3. 

M á s o d l a g o s f o r g a l o m 

Az Államkötvény 1997/K, mint az eddig ki-
bocsátott összes Magyar Ál lamkötvény, a 
futamidő alatt napi árfolyamon eladható és 
megvásárolható a tőzsdén és egyes forgal-
mazóknál. 

Á l l a m i g a r a n c i a 
A befektetők 1994. október 3-7. között vásárol-
hatnak államkötvényt legfeljebb az 1994. 
augusztus 26-án tartott aukción kialakult átlag-
árfolyam (102,57%)+0,2 százalékponttal és az 
aukció értéknapjától felhalmozott napi kamatok-
kal megnövelt értékén a kijelölt forgalmazóknál. 
A vételár a névérték felett van és naponta emel-

Állami garancia van rá. Mind a kamatfizetést, 
mind a törlesztést az állam szavatolja. 

K ü l f ö l d l e k l s v á s á r o l h a t j á k 
A Magyar Államkötvény 1997/K sorozatát külföl-
diek is vásárolhatják. 
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• A tudat misztériuma és az illúzió zsákutcái... 

Krisna-klub a lATE-klubban 
A klub nyitóelőadásán Sríla 

Sivaránia Swami Mahárája gu-
ru tart előadást. A lelki tanító-
mester szeptember !7-én már 
fellépett a fővárosban is. Ott az 
úgynevezett szekérfesztivál ke-
retében egy indiai hagyományt 
elevenítettek fel, amikor egy 
15 méter magas szekérre , 
amelynek a kerekei is két mé-
ter magasak, egy Istent ábrá-
zoló szobrot ültettek fel. Tán-
coló. éneklő, többszáz fős tö-
meg húzta végig a szekeret Bu-
dapesten. Talán nem is hiába, 
hiszen a hagyomány szerint aki 
néhány métert húzza a szeke-

Pánteken délután négy órától, a JATE klubban Kris-
na tudatú hivők Yamuna néven a lakí tanak nyilvános 
klubot, amely minden hónap utolsó péntekén tar t ja majd 
foglalkozásait. A klub nevét a Gangesz egyik mellékfo-
lyójáról. a Yamunáról kapta , amelyben a hagyomány 
szerint maga Krisna is fürdött . A szegedi szervezet célja 
az indiai védikus kultúra közreadása, az egyszerű és ter-
mészetes életforma propagálása, a lelki tudás kiterjesz-
tése a társadalomban. 

ret, annak szíve megtisztul, s ru előadást tart a mantra-yo-
máris közelebb jut Istenhez. 

Szegeden, pénteken délután 
ugyan nem lesz szekérfesz-
tivál, ám a JATE klubba ellá-
togatok izgalmas programmal 
találkozhatnak. Az említett "li-

gáról, az univerzális tudatról, 
diavetítés lesz. a mai Indiáról és 
egy letűnt civilizációról. Az 
ok-okozat törvényéről, a kar-
máról is szó lesz, a védikus ci-
vilizációk titkairól, többek kö-

zött a lélekvándorlás folyama-
táról hallhatnak az érdeklődők. 
A Gauranga Bhajan Band me-
ditációs zenéjét tánc követi, a 
testi örömöket előnyben része-
sítők vegetár iánus lakomát 
kapnak, a szellemi étekre vá-
gyók pedig tucatnyi, a témáról 
szóló könyv közül válogat-
hatnak. Füstölők, szappanok, 
samponok, balzsamok, testápo-
lók, gyógykenőcsök is kapha-
tóak lesznek a he lysz ínen, 
mindegyikük különlegessége, 
hogy elkészítésükhöz semmi-
lyen formában sem használtak 
fel állati eredetű anyagot. 

A minden egyes belépő-
jeggyel kifizetendő 100 forint-
tal, a szervezők az Acél utcai 
népkonyha ételosztásait kíván-
ják támogatni. 

P. T. P. 
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Ullési sommázat 

Maradványon -
négy szűk esztendő 

• Személyében nehéz lenne 
elvonatkoztatni korábbi 
évektől, s azt kérni, a leg-
utóbbi négy évről különál-
lóan beszéljen. Igy tehát a 
kérdés az: a folyamatosság 
és az új miként kapcsoló-
dott Üllésen? 
- Valójában ezt a munkát 

több mint húsz éve csinálom, s 
így az ember tényleg folyama-
tában látja és érzi a tennivaló-
kat. Ennek ellenére a választá-
sok után az első feladatunk az 
volt, hogy áttekintsük a dol-
gainkat, mert azért a testületi 
tagok fele új lett. Természetes-
nek vettük, hogy új jogszabá-
lyok vannak, változott a fölfo-
gás, s ehhez igazítottuk a mun-
kát, az elképzeléseket. A testü-
leti tagok partnerek voltak eb-
ben, mert másként nem lehet a 
kitűzött célok érdekében közö-
sen tenni. Hogy ez mindig úgy 
sikerült, vagy sikerül-e, aho-
gyan gondoljuk, vagy szeret-
nénk, az nem biztos azért. 

• Mit tart a legfontosabb-
nak, amivel többé, gazda-
gabbá lehetett tenni az el-
múlt négy év alatt a köz-
séget? 
- A korábbi években, évti-

zedekben*már a fő célkitűzé-
sünk az volt, hogy az intéz-
ményhálózatot, az ellátást arra 
a szintre fejlesszük, hogy a la-
kosságot ki tudjuk szolgálni. 
Gondolok elsősorban vízháló-
zatra, iskolára, tornateremre, 
egészségügyi objektumokra, 
amit s ikerül t korábban vi-
szonylag jó szinten kialakítani. 
Ebben a ciklusban a fő célkitű-
zésünk az útépítés volt. Ezzel 
nagyon le voltunk maradva, s a 
rangsorban ennek kellett kö-
vetkeznie. Sikerült je lentős 
előrehaladást elérnünk, hiszen 
majdnem nyolc kilométer por-
mentesített utat építettünk eb-
ben az időszakban. Ez mellett 
vízhálózat fejlesztés volt, vil-
lany-, gázbővítés lakossági ön-
erőt is igénybe véve. Telekala-
kításokat végeztünk még, va-
lamint sikerült befejeznünk az 
1989-ben megkezdett ravatalo-
zó építést. Ezek voltak a főbb 
fejlesztési mun kálataink. Hoz-
záteszem, ha nem lett volna je-
lentős pénzmaradványunk az 
előző időszakról, ilyen mérték-
ben nem tudtunk volna fejlőd-
ni, mert ebben a négy évben a 
finanszírozás a mi költségveté-
sünkben túl sok fejlesztési le-
hetőséget nem hagyott szaba-
don. 

• A szabadabb vélemény-
nyilvánítás lehetősége, a 
közösségi részvétel igénye 
mennyire mutatkozott meg 
a lakosság körében? 
- Ebben az időszakban Üllé-

sen, mint ahogyan a legtöbb te-
lepülésen, az volt az emberek 
legfőbb gondja és elfoglaltsá-
ga, hogy a megélhetésüket biz-
tosítani tudják. A munkanél-
küliség sajnos jelentősen érin-
tette most már a községeket is, 
a mindennapi léthez szükséges 
anyagiak előteremtése igen le-

Vál tozatos és u tólag 
igen gyorsan pergő esz-
tendők után a választási 
ciklus végéhez közeledve 
kértük összegzésre Üllés 
polgármesterét, Nyáriné 
Tajt i Annát. A település 
é l e t ének s o m m á z a t a 
m i n d e n r é s z l e t r e nem 
t e r j edhe t ki. a sokré tű 
önkormányzat i feladat-
kör t nem részletezheti . 
A kérdések csak mint-
egy gyorsmérleg készíté-
sére adtak módot. 

kötötte az embereket. Ezért vi-
gyáztunk különösképpen arra, 
nehogy a fejlesztésekbe, beru-
házásokba túlzott mértékben 
megterhelve vonjuk a község 
lakóit. A partneri kapcsolat 
szerintem jó a lakossággal, a 
kisebb fejlesztések, sőt a gáz-
hálózat esetében a jelentősebb 
tételek is fogadókészségre ta-
láltak. Az anyagi erőt csak 
óvatosan, a véleményeket, a 
részvételt azonban hangsúlyo-
san igényeltük a község lénye-
gi dolgaiban. 

• Melyek azok a legfonto-
sabb tennivalók, amit most 
már óhatatlanul a követke-
ző választási időszakban le-
het csak elvégezni? 
- Ami úgy hiszem, hogy a 

lehető legfontosabb lenne, az a 
munkanélküliség oldása, a fog-
lalkoztatási problémák leküz-
dése. Sajnos ebben hathatós lé-
pést a község egyedül nem ké-
pes tenni. Remélhetőleg minél 
előbb eljutunk oda, hogy ren-
deződnek a mezőgazdasági 
földkérdések és akkor a gaz-
dálkodás lehetőségei javulnak, 
több esély lesz a hagyomány-
szerű munkából való életre. A 
támogatás i rendszernek , a 
bankhitelkonstrukcióknak eh-
hez igazodniuk kell. 

• Személyes élményként mi 
dominált elsősorban a négy 
év során? 
- Én mindig úgy voltam, ha 

van valami gond, azon mun-
kálkodjunk, hogyan lehet meg-
oldani. Mindig az előrelépés 
lehetőségét kerestem és azt, 
hogy egyensúly legyen a kü-
lönböző szolgáltatási, lakosság 
ellátási ágazatokban. Sok eset-
ben nem csak olyan partnerek-
kel került az ember együvé, 
akik a megoldást és az egyen-
súly teremtés lehetőségét ke-
resték. Szerintem ez is termé-
szetes, nem vagyunk egyfor-
nják. A seg í tőkészsége t én 
mindenkor előnybe részesítet-
tem és akinél ezt tapasztaltam, 
nekem is újabb erőt adott. A 
lakosság gondjaira figyelem-
mel lenni alapvető, még ha 
minden egyes személyes prob-
lémát nem is vagyunk képesek 
orvosolni. De meghallgatni a 
problémát és törekedni a segít-
ségre, elengedhetetlen köteles-
ség. 

Becsei Pétéi 
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